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Skolebestyrelsesmøde  
 

Sydskolen mandag d. 30/10 kl. 18.30/19 – 20.30 på 
Stensnæsskolen 

 

 Referatet skrives i denne blok under 

den tekst som uddyber punktet. 

Kl. 18.30 For interesserede er der 
rundvisning på skolen. 

Rundvisning på Stensnæsskolen 

Deltagere (skrives på ved mødet). 
 
 

Henrik Johansen (skoleleder) (afbud) 

Chris Kramme (skoleafdelingsleder)  

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder)  

Tim Terkelsen (skoleafdelingsleder) 

Søren Hejgaard (Skoleafdelingsleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

Heidi B. Thomsen (medarbejderrepræsentant) 

 

Forældrerepræsentanter: 

Henrik Møller Mellergaard (afbud) 

Annette Nielsen  

Ida Østergaard  

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Betina Munk  

Natasja Schebye Kolind (afbud) 

 

1) 
Kl. 19 
Godkendelse af dagsorden. 
Punkter til eventuelt. 
 

 
Dagsorden godkendt 

2) 
Nyt fra hver skole. 
Ca. 5 – 7 min. fra hver skole.  
 
 
 

Stensnæsskolen: 
Klubben er på vej ind på skolen, skolepatrulje 
under igangsættelse. 
 
Sæby:  
Den mangfoldige folkeskole projekt opstartet 
(kommune projekt) 
Sæby skole deltager ind i projektet ift. 
mellemformer med ledelse og projektgruppe. 
 
Sæbygårdskolen: 
Skoleleder Henrik Johansens konstituering som 
PPR-leder har særligt ift. ledelse af 
specialklasserne givet anledning til ændringer. 
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Ansættelsesproces ift. 2 stillinger igangsat og to 
pædagogmedhjælpere er ansat til heldagsklassen 
og g-klassen. 
 

3) 
Orientering om ledelsesmæssige 
tilpasninger i forhold til Henriks 
konstituering i PPR 
 

Henrik konstitueres som leder i PPR i 
overgangsperiode (indtil primo maj) samtidig med 
at han fortsætter som skoleleder for Sydskolen. 
 
Konstitueringen medførte, at der kom til at mangle 
daglig ledelse af specialafdelingen på 
Sæbygårdskolen. Henrik Johansen har været i 
drøftelse med skolechefen ift. at finde en løsning 
på denne udfordring.  
Lars Lundgreen fra skoleforvaltningen er derfor 
blevet konstitueret som leder på SG frem til primo 
maj. 
Lars løser både forvaltningsopgaver og 
ledelsesopgaver ift. skolens specialklasser.  
Lars vil være at finde på SG tre dage om ugen.  
Med denne konstruktion håber man på mere 
stabilitet på SG. 

4)  

Status på henvendelserne til politisk niveau 
og NT. 
 

Henvendelse vedr. skolenavn: 
Intet svar retur endnu ift. Sydskolen. 
 
Status buskørsel: 
Retursvar indkommet hvor busselskabet 
anerkender henvendelsen. Kørselskontoret 
orientere om hvordan man retter korrekt 
henvendelse ved ændringer mv.  
 
Henvendelse til BUU ift ”underskud” som start på 
”Sydskolen” er modtaget af BUU. Politikerne er 
glade for at have modtaget henvendelsen. 
 
BUU har på baggrund af henvendelsen stillet 
spørgsmål til økonomien til forvaltningen. 
 
 

5) 
Dialogmødet med det politiske udvalg. 

Invitationen med som bilag. Drøftelse af evt. 
punkter, som skal sendes. 

Invitation til hele bestyrelsen den 5/11 kl.19-21. 
 
Punkter (mulige): 
 
 
 
Økonomi til Sydskolen – opstart med underskud 
eller fra nul – hvad tænker politikerne ift. dette? 
 
Tanker fra politisk side ift. økonomien på almen 
og special – skilt ad eller samlet? Kigges der ind i 
socioøkonomien ift. tildeling. 
 
Hvilke midler ligger centralt/decentralt. 
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Almen og special skal finansieres – tanker 
omkring dette. 
 
Tildelingsmodel – tænker man ændringer i 
denne? 
 
Udmøntning af kortere skoledage (nyt udspil fra 
regeringen) når busserne ”bestemmer” vores 
ringetider – hvad tænkes der hertil? 
 
Spørgsmålene til det politiske niveau skal 
formuleres og fremsendes forud for mødet. 
  

6) Økonomi. 
Bilag. 
 

Gennemgang af økonomirapport for skolen. 
 
Rapporterne vil blive mere overskuelige fra primo 
2024, når man kan følge økonomiudviklingen 
kvartal for kvartal… 
 

7)  
Skoleudviklingssamtaler. 
Bilag. Orientering. 
 
 

Alle 10 skoler bliver i efteråret indkaldt til 
skoleudviklingssamtale hos skolechefen.  
 
Skoleudviklingssamtalen erstatter den tidligere 
kvalitetsrapport. 
 
Samtalen skal være fremadskuende og skolen 
bestemmer selv fokus. 
 
Fokus for Sydskolen vil gå på hvordan vi udvikler 
inkluderende læringsmiljøer for alle børn ift. at få 
nedbragt antallet af børn som ekskluderes.   
 
 

8) 
Dato for skolebestyrelseskursus. Se 

vedhæftet mail. 
 

 
 
Bestyrelsen vil gerne melde ind på SKBkursus. 

9 Evt.  

 
 


